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Abstract (en)
[origin: EP0066387A1] A combination process is described for upgrading residual oils (2) and high boiling portions thereof comprising metal
contaminants and high boiling Conradson carbon forming compounds comprising a thermal visbreaking operation (7) with fluidizable inert solids
followed by a fluidized zeolite catalytic cracking operation 12 processing demetallized products (8) (10) of the visbreaking operation, regenerating
solid particulate of each operation under conditions to provide CO rich flue gases relied upon to generate steam used in each of the fluidized solids
conversion operation and downstream product separation arrangements, separating the wet gas product stream of each operation in a common
product recovery arrangement (22) and processing the high boiling feed product of visbreaking comprising up to 100 ppm Ni + V metal contaminant
over a recycled crystalline zeolite cracking catalyst distributed in a sorbent matrix material comprising a high lever of Ni + V metal contaminant.

Abstract (fr)
Un procede de combinaison pour l'affinage d'huiles residuelles et de leurs parties ayant un point d'ebullition eleve comprenant des contaminants
metalliques et des composes de formation de carbone de Conradson ayant un point d'ebullition eleve comprend en une operation de reduction de la
viscosite thermique avec des solides inertes fluidisables suivie d'une operation de craquage catalytique par zeolithes fluidises traitant des produits
demetallises de l'operation de reduction de viscosite, une regeneration du materiau particulaire solide de chaque operation dans des conditions
permettant d'obtenir des gaz de fumee riches en CO pour generer de la vapeur utilisee dans chaque operation de conversion des solides fluidises
et des installations en aval de separation des produits, une separation du courant de produits gazeux humides de chaque operation dans une
installation de recuperation du produit en commun et un traitement du produit d'alimentation ayant un point d'ebullition eleve pour la reduction de
viscosite, comprenant jusqu'a 100 ppm Ni + V de contaminants metalliques sur un catalyseur decraquage de zeolithes cristallins recycles distribue
dans un materiau matriciel sorbant ayant un niveau eleve de substances contaminantes metalliques Ni + V.
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